
 

 

Argumentació: 

El Manifest de la Unesco deixa ben clar quina és la missió de la biblioteca pública: “La biblioteca pública com a centre local d’informació facilita tot tipus de 

coneixement i d’informació als seus usuaris i els proporciona les condicions bàsiques per a l’aprenentatge, per a la presa de decisions i per a l’assoliment del 

desenvolupament cultural.”  

Si una característica han de tenir les biblioteques públiques és el fet d’estar adaptades a la comunitat que han de servir. La Biblioteca Josep Jardí adapta la 

biblioteca al propi entorn per tal de “prestar serveis d’adequats” a les necessitats dels usuaris reals del municipi. 

1. A quines 

problemàtiques creus 

que hauria de donar 

resposta aquest 

reglament?

2. Pel que fa al 

reglament, ho 

consideres 

necessari? De quina 

manera creus que pot 

ser una oportunitat 

de millora del servei? 

3. Quins objectius 

creus que hauria 

d'incorporar el 

reglament?

4. Creus que aquest 

reglament regula de 

manera suficient el 

servei de la biblioteca 

o són necessàries 

altres normes? 

5. Altres aportacions, opinions o suggeriments 

que vulguis fer: 

6.  Donat que 

l'enquesta es rep de 

manera anònima, si 

vols que puguem 

contactar amb tu 

personalment per tal 

d’aclarir alguna de les 

teves aportacions, 

pots deixar el teu 

contacte a 

continuació:

No veig que hi hagi 

massa problemes amb la 

biblioteca, tret dels 

horaris reduïts. Potser 

s'haurien de regular 

millor els usos, com ara 

el tipus d'activitat que 

s'hi pot dur a terme, 

etc

El servei de la biblioteca 

funciona molt bé. 

Potser fer explícits la 

normativa d'ús pot ser 

útil per la ciutadania, 

però més a nivell 

informatiu. No em 

sembla un tema urgent.

Clarificar els usos de la 

biblioteca i les normes, 

drets i deures dels 

usuaris.

Crec que ara mateix 

està suficientment 

regulat el servei 

Em fa patir que una nova regulació prentengui 

excloure usuaris i usos de la biblioteca pública, que 

hauria d'estar oberta a tothom i ser un servei 

accessible a quantes més persones millor.
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Aquest document hauría 

de donar resposta a les 

necessitats del 

ciutadans de Santa 

Perpètua, especialment 

aquells en que, per la 

seva situació personal 

(estudiants, infants i 

joves, jubilats...) són 

més freqüentment 

usuaris de la mateixa.

Ho considero necessari 

pel bon funcionament 

de la biblioteca i en 

general dels recursos 

que envolten aquest 

àmbit.

Considero que s'hauria 

de fer palesa en la 

necessitat d'ampliació 

del horaris, de cara a 

que els estudiants 

puguin tenir la llibertat 

de decidir quan volen 

accedir a la biblioteca o 

a la sala d'estudis.

Conssidero que amb un 

reglament pot ser 

suficient, no crec en la 

duuplicitat normativa, 

però després d'haver-lo 

llegit el considero 

escàs.

Tots sabem que la vida de l'estudiant normalment no 

és la més fàcil, hem de conciliar la vida acadèmica 

amb la laboral i si tenim temps, dedicar-lo a la vida 

personal. Per això considero de gran valor feines que 

fan biblioteques com la Biblioteca de Ciències Socials 

de la UAB, oferint els seus serveis 24 h els 365 dies de 

l'any.

És cert que Santa Perpètua no té el volum 

d'estudiants que té la UAB, però estaria molt bé que 

com a mínim la biblioteca pública tingués un horari que 

s'adeqüi a la realitat social dels universitaris del poble.

Una proposta d'horari podria ser la següent:

De dilluns a divendres de 6-22

Caps de setmana de 9-14 i de 15:30 a 23



Extraordinàriament, sobretot en dates d'exàmens 

universitaris, estaria molt bé que obrissin 24 h (durant 

un període aproximadament d'un mes, tant a Nadal 

com als mesos de maig-juny on coincideixen el període 

universitari d'exàmens i la preparació per les 

PAU)Considero que tenim una biblioteca molt gran i la 

tenim desaprofitada, els alumnes que necessitem 

estudiar a la nit i no podem fer-ho a casa, posem en 

gran valor espais com el mencionat al començament, 

en canvi, amb horaris com el que existeix actualment, 

ens fa pensar que l'ajuntament no pensa en els 

estudiants i sobretot en els qui no tenen la possibilitat 

d'anar i tornar amb vehicle privat a la Universitat per 

estudiar.

Correu electrònic:  

(mhueltesn@gmail.com)

, Telèfon de contacte: 

(682627360), Nom: 

(Manel Hueltes)



Argumentació: 

 
En tant que biblioteques universitàries, la missió de les biblioteques de la UAB, és la de contribuir a l’assoliment dels objectius de la comunitat universitària 
proporcionant serveis amb valor afegit i informació de màxima qualitat, tant en entorns digitals com en espais físics que faciliten l’aprenentatge, la recerca i 
la cocreació.  

La Biblioteca Josep Jardí, en canvi, fa les funcions de biblioteca pública. Com a tal, ha d’oferir els serveis bàsics d’informació i préstec per al conjunt de la 
població, així com els serveis específics per a la població infantil i juvenil. Aquests serveis bàsics es presten amb els recursos documentals de la biblioteca 
municipal, els del conjunt de la XBM en règim de préstec interbibliotecari, així com amb l’accés públic a la xarxa telemàtica general.  
Pel que fa al horari, i segons el que estableixen els Estàndards de Biblioteca Pública de Catalunya i altres paràmetres claus com son la població de referència 
(25.930 habitants per l’any 2022) i la superfície de l’equipament (1.400m2), s’assigna a la Biblioteca Josep Jardí la categoria de mòdul L4 per a la que s’estipulen 
35 hores d’obertura setmanals. 
 
D’altra banda l’Ajuntament de Santa Perpètua, a través de la regidoria de Joventut, organitza aules d’estudi en períodes d’exàmens ja sigui dins de la mateixa 
biblioteca Municipal o en altres espais habilitats a tals efectes. Aquestes aules d’estudi completen els horaris de la Biblioteca Josep Jardí amb l’objectiu de 
donar resposta a les necessitats del estudiants del municipi. 
 
 

  



 

La biblioteca no disposa d’espais individuals per a poder reservar per fer videotrucades. 
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'- '- Estaria bé disposar d´una sala per treballs grupals o 

individuals per fer videoconferències o similars 

relacionats amb estudis de prioritat oficial, sense 

menysprear altres finalitats. Els dispositius es poden 

fer servir dins de la biblioteca amb audio ( auriculars) 

però per activitats que requereixin comunicació 

bidireccional estaria bé tenir una sala a reservar.


